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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:279 Återinrättande av beredskapspolisen

Den exceptionella flyktingkatastrof som nu råder har aktualiserat frågan om 
säkerhetsläget i Sverige. Rikspolischefen begär mer resurser av regeringen, och 
det råder osäkerhet om polisen klarar av sitt uppdrag i den rådande 
samhällsutvecklingen. Inte minst ger de återkommande brandattackerna mot 
asylboenden upphov till oro – det är bara en tidsfråga innan någon kommer att 
skadas allvarligt. 

Folkpartiet har öppnat upp för att återinföra beredskapspolisen, som lades ned 
2012. Nedläggningsbeslutet motiverades med att kostnaderna var alldeles för 
höga för en verksamhet som sällan användes. Säkerhetsläget har emellertid 
förändrats, och i dag finns behov av att relativt snabbt kunna förstärka polisens 
grundförmåga, inte minst när det gäller det viktiga uppdraget att synas mer i 
yttre tjänst. Regeringen borde därför överväga att återinrätta och inkalla 
beredskapspolisen. 

Med anledning av säkerhetsläget och polisens arbetssituation vill jag fråga 
statsrådet Anders Ygeman (S): 

 

Avser statsrådet och regeringen att ta initiativ till att återinrätta 
beredskapspolisen?

………………………………………

Roger Haddad (FP)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-06
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


